
 

“La bona màgia  
m’agrada tota”

Defineix-te
Sóc molt nerviós i molt bona 
persona, a vegades massa bon 
noi

Un llibre
“Esto es magia”, el meu primer 
llibre de màgia

Una pel·lícula
“El ilusionista”, de Neil Burger, 
amb Edwart Norton

Un viatge
M’agradaria anar a una illa per-
duda del Carib

Un mag
David Copperfield

Un somni
Ser el millor mag del món, però 
no un any sinó sempre 

David el Mag,  
treballar per la il·lusió

En David no veia la màgia com 
una solució laboral, sinó més aviat 
com un entreteniment. Però tot 
va canviar quan, per casualitat, 
va trobar una botiga de màgia a 
Barcelona. “Vaig veure un paper 
on posava ‘curset de màgia’ i vaig 
apuntar-m’hi. Era d’iniciació”, ex-
plica David el Mag. Aquell va ser 
el primer de molts tallers de màgia, 
la primera base de la seva formació 
actual que començà. El següent 
pas va ser anar a l’associació de 
mags de Barcelona. Els contactes 
augmentaven en quantitat i quali-
tat. Una de les persones que més 
el va recolzar va ser l’Adan, un al-
tre mag de Mataró. “Em va ajudar 
moltíssim en el món de la màgia. 
El primer dia que vaig parlar amb 
ell semblava que ens coneixíem de 
tota la vida. Li estic molt agraït”, 
expressa el jove mag. De fet, va ser 
amb aquesta amistat que va co-
mençar a fer els primers passets en 
el món de l’espectacle de la màgia. 

Un programa a la televisió de Mataró, 
participacions en concursos de màgia 
(en un dels quals va obtenir el segon 
lloc) i petites funcions, juntament 
amb classes i tallers diversos, mica 
en mica, van anar fent d’en David un 
mag de debò.

Més endavant, tot i treballar en una 
empresa fent tasques de producció, 
una sèrie de condicions específiques 
van animar en David “tirar-se a la pis-
cina”: “Sóc jove, no tinc nens i no tinc 
despesa d’hipoteca, de moment. És la 
meva oportunitat”, afirma el Mag.

Actualment David el Mag té molts 
projectes. Ell i el mag Fresne estan 
preparant un projecte d’espectacle 
de màgia a Mataró. “Estem bus-
cant col·laboradors, parlem amb 
l’ajuntament pel teatre... Està en fase 
d’iniciació. Tothom tindrà uns minuts 
per a fer el seu número de màgia”, 
assegura en David. Un jove ple de ta-
lent que s’ha endinsat amb èxit en el 
somni de la seva vida: ser mag.
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Un jove que ha aconseguit fer de la màgia la seva feina  

Fa uns anys, en David va iniciar estudis d’electrònica però 
no els va concloure. Tot i entrar al món laboral, la seva 
veritable aspiració era ser mag. “Sempre m’ha agradat la 
màgia, però quan era adolescent va ser quan em va atraure 
realment”, assegura David el Mag. Ja fa tres mesos que es 
dedica plenament a la màgia. Recentment es va presentar al 
càsting televisiu del programa Tú sí que vales, de la cadena 
Telecinco. Va arribar a les semifinals però tot i no passar la 
prova, l’alegria d’haver efectuat una bona actuació és el que 
realment l’omple. Així mateix, en David assegura que ha 
arribat on és de mica en mica: “Abans no era com ara. Era 
difícil entrar en aquest món”. La seva constància i perseve-
rança, no obstant, li han donat una recompensa. 

‹ “Faig sacrificis i lluito per una cosa que vull  
i ho estic aconseguint”, afirma David el Mag


